
Referat FAU- møte 25.november 2020 

Tilstede: Christian M. Hansen, Monika Rønningen-Tempelmayr, Tore Astad, Marie Hynne, John Asle 

Nyland, Ingvil O. Djuvik, Jose Bakker, Tuva Farstad, Stine Langen, Marte Bjørbæk, Tine Schia, Rønnaug 

Woxen Thoen, Ane Berge, Torbjørn Dyrland, Anette Winkelmann, Anlaug Cowles, Nélida Sanchez-

Ruiz, Unni Kasin,   

1. Anette Nagelhus fra FUG, foreldreutvalget for grunnopplæring, informerte om hva FUG er og 

hvordan FAU kan jobbe.  

2. Leder informerer om at FAU ved Bø skule skal samarbeide med FAU ved Folkestad skule der 

det er hensiktsmessig. Leder i Folkestad FAU er Torbjørn Dyrland.  

3. SMU møtet ble utsatt. Saken blir flyttet til neste møte.  

4. Orden og oppførsels- reglement. Rektor informerer om at det ble vedtatt felles regler for 

Midt-Telemark i fjor. Nå skal det lages nye regler for Bø skule med utgangspunkt i disse. 

Rektor foreslår at vi føyer til at smartklokke med mobilfunksjon ikke er tillatt på skolen. Det 

var en diskusjon rundt dette der noen innspill var: Hva om lærer samler inn mobilene og 

klokkene i mobilhotell/boks på skolen og SFO? Er det greit at klokker og mobiler ligger i 

sekken? Foreldre og besteforeldre må slutte å ringe i skoletid. Diskusjonen endte på at dette 

skoleåret her ser vi på klokker som mobiltelefoner og at de skal legges vekk på skolen. De blir 

inndratt og må hentes på kontoret ved brudd på regelen. Dette blir tatt opp på SMU- møtet i 

desember.  

5. Vi skal lage et årshjul og en rutine for hva man skal gjøre som FAU-leder slik at det blir 

enklere å overta vervet. Nelly lager denne.  

6. FAU sin ‘fane’ på Midt-Telemark kommune sin nettside er borte. Leder har kontaktet Gisle 

Espedalen. Det jobbes med saken og den kommer tilbake. Der legges FAU- referatene.  

Referatene bør også legges ut på Facebook-sidene til de ulike trinnene, det er de ulike FAU 

representantene som er ansvarlige for sine trinn. Der bør det også legges ut informasjon om 

FUG. Referatene bør skrives og publiseres i kort tid etter møtet. Marie Hynne er sekretær.  

7. Vi må ferdigstille uteområdet. Det mangler støyp, og så må det monteres. Noen av de som 

jobba i gruppa i fjor er nå ute av FAU, og det bør opprettes en ny gruppe: Marte Bjørbæk, Jon 

Nyland og Reiar Kravik er med. Vi spør om også Dag Øyvind kan hjelpe til.  

8. Helsesykepleierordning bør ikke prioriteres bort til smittespredning. FAU mener det også er 

behov for miljøterapeut. Vi undersøker om det er noe midler å søke på. Rektor har meldt det 

inn til oppvekstutvalget og i sektormøter.  

9. Leirskole. Rektor informerer om at årets 6.trinn er meldt på leirskole til høsten 2021. Det er 

en stor kostnad. De vet ingenting enda om 2022, men kommunens økonomi er dårlig. Rektor 

holder FAU oppdater så fort hun vet noe mer. Anette Winkelmann, Tuva Farstad og Ane 

Berge kan være med i en leirskolegruppe, der de ser på muligheter for sponsing/gaver, og 

hvordan vi kan opprettholde dagens tilbud. Det blir også en representant fra Folkestad.  

10. 17.mai dugnader og penger i felleskassa. Hva skal vi bruke disse pengen til? Dette må det 

lages en plan for. Kan skolene bruke disse pengene til den fjerde leirskoledagen? FAU mener 

at dugnaden for 17.mai bør bestå slik at klassene har litt penger de kan gjøre noe med. 

Konklusjon: vi fortsetter med 17.mai dugnad i år. Vi avventer til leirskole-gruppa har lagt 

frem noe på neste møte.  

11. Videovervåkning ved sykkelparkeringen. Vi venter til neste år, på grunn av kommunens 

økonomi.  

12. Eventuelt:  

- 4.trinn melder at de er usikre på situasjonen om det blir ny nedstenging siden de ikke har 

en til en PC/Ipad.  



 

Referent: Marie Hynne 


